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Opwaardering en vragen m.b.t. Discussiestuk Strategische meerjarenbegroting   
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
VVD  1 Opwaarderingsverzoek: Op ons verzoek 

geschreven, maar we hebben wel 
kanttekeningen bij deze memo en vinden 
niet dat hiermee de motie afgedaan kan 
worden. Wij zien wel een 
meerjarenbegroting voor 10 jaar voor ons en 
vinden de argumentatie van het college 
waarom dat niet zou kunnen niet 
overtuigend. We gaan graag het gesprek 
aan met de andere fracties en het college. 
 

In het voorstel zoals dat is opgenomen, is er 
ook voor gekozen om tien jaar vooruit te 
kijken. Letterlijk staat er: 
In de financiële tabellen die onderdeel zijn 
van de strategische langetermijnbegroting 
zal tien jaar in de toekomst worden 
gekeken. 
Overigens staat nergens in de memo dat de 
motie hiermee is afgedaan. De Statenbrief 
die hierna volgt, zal hopelijk wel aanleiding 
zijn om de motie als afgedaan te 
beschouwen. 

SGP 2 Lijkt me dat we het discussiestuk lange 
termijn begroten opwaarderen gezien de 
uitnodiging in het stuk. volgens mij kunnen 
we nog doorspreken over de antwoorden op 
de vragen van gedeputeerde. 

 

GroenLinks  3 GS schrijft: “Na het gesprek met de FAC 
over deze memo, zal ik […]”. Mag ik 
daarmee aannemen dat dit stuk sowieso zal 
worden besproken? Zo nee, op welk 
moment verwacht u dit wel? 
 

Deze memo is, zoals dat voor alle memo’s 
geldt, vanuit de portefeuillehouder gestuurd. 
Afwijkend met andere memo’s loopt de 
gedeputeerde met deze memo vooruit op 
uitvoerige bespreking in GS omdat het zijn 
wens is eerst met u te spreken. 

 


